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В статье исследуются отдельные проблемы конституционно-правового регулирования формирования 
информационного общества в Республике Беларусь, разработки и внедрения информационно-коммуни-
кационных технологий и программного обеспечения в промышленных и иных организациях республики, а 
также экспорта информационно-коммуникационных технологий как неотъемлемых составных частей дан-
ного общества. Анализируется содержание отдельных статьей Конституции Республики Беларусь, принятых 
за последнее время декретов и указов Президента Республики Беларусь, постановлений Правительства, в 
которых регламентируется порядок формирования благоприятной правовой и регуляторной среды для раз-
вития и совершенствования информационного общества.
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The article examines some problems of constitutional and legal regulation of the formation of the information 
society in the Republic of Belarus, the development and implementation of information and communication 
technologies and software in industrial and other organizations of the Republic, as well as the export of information 
and communication technologies as integral parts of this society. The article analyzes the content of certain articles 
of the Constitution of the Republic of Belarus, recent decrees and decrees of the President of the Republic of Belarus, 
Government resolutions, which regulate the formation of a favorable legal and regulatory environment for the 
development of the information society.
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